

《单词百科:plethora是什么意思?plethora怎么发音?plethora的解释和用法》

英语单词plethora是什么意思?plethora怎么读?plethora怎么发音?简答网为您整理了plethora的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



plethora怎么读

plethora的读音:[ple θ r]

plethora的意思

1、n.过多，过剩；[医]多血，多血症；

plethora的近义词

1、embarrassment n.窘迫；难堪；令人难堪或耻辱的事；

2、excess n.超过；超额量；多余量；放肆；

- 3、glut vt.使吃饱;使充斥;
- 4、overabundance n.过多;
- 5、overplus n.剩余, 过剩;

plethora的双语例句

- 1、I think they are right to question Mrs. Clinton about this plethora of envoys.

我认为他们质疑希拉里委派这么多的特使没错.

- 2、The JDBC documentation shows a plethora of parameters for your perusal.

你会看到JDBC文件显示非常多的参数.

- 3、Lex Luthor: Superman's number one nemesis has had a plethora of hideouts throughout the years.

莱克斯·卢瑟: 通过多年的努力,这位超人的头号敌人拥有了许多藏身之处.

- 4、All this plethora of sight, and feeling, and thought occurred on the instant. There was no pause of the realities wherein he moved.

尽管林林总总的形象、感觉、思想猛然袭来,在现实中他的行动却并未中断.

- 5、A plethora of new operators will be allowed to enter the market.

大批新的运营商将获准进入该市场。

- 6、Again, this was mainly due to a plethora of public contracts.

这主要是因为众多的政府合同.

- 7、We're also conserving Chinese forest, where there is a whole plethora of other things.

我们也在保护中国的森林, 那里有过多的其它物种.

- 8、These wastes may contain a plethora of heavy metals, synthetic chemicals, and other toxic materials.

这些废物可能含有以大堆重金属, 合成化学物质和其他有毒的材料.

9、a plethora of suggestions

一大堆建议

10、Inevitably, a competition as large as the Olympic Games creates its own plethora of statistics.

毫无疑问,像奥运会这样的大型比赛总会创造出太多太多的统计数据。

11、Finally, these marketers strategically plot how to gather and use plethora of digital data now available.

最后,这些数位营销人有策略地收集以及使用目前可能的庞大数位资料。

12、The report contained a plethora of detail.

报告中细节过多。

13、These effects combine to produce a plethora of interesting signals that can be sought in experiments.

这些效应结合起来,会制造出一大堆有趣讯号,能够利用实验探索。

14、This place boasts a plethora of different kinds of vegetation.

这里的植被类型非常完整。

15、The renowned Chinese travelers Hieun Tsang and Fa Hien wrote of a plethora of sporting activities.

著名的中国旅行家玄奘和法显大量地记述了很多体育运动。

16、Take your pick from the plethora of BOSS Orange options and make your own style statement.

您可以选择从过多的老板橙选项,使你自己的风格的声明。

17、You can find a plethora of free workouts and workout tips online.

你可以在网上找到太多这种免费锻炼的方法和锻炼的诀窍。

18、All this plethora of sight, and feeling, and thought occurred on the instant.

这许多视觉,感觉和思想方面的活动全是一下子产生的.

以上是简答网为您整理的plethora怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于

plethora的用法、pleth

ora的释义、plethora的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/plethora>

